
Delničarji potrdili dvakrat po 25 milijonov evrov dokapi-
talizacije - Trije meseci v znaku plusa

Delničarji Gorenja so na
petkovi skupščini brez več-
jih pomislekov sprejeli
sklep o dvojnem povečanju
osnovnega kapitala, skup-
no pa bodo dobili dvakrat
po 25 milijonov evrov sve-
žega kapitala.

V prvem krogu bodo vse
delnice ponudili Mednarod-
ni finančni korporaciji, čla-
nici skupine Svetovne ban-
ke. IFC naj bi 25 milijonov
evrov nakazal predvidoma v
enem mesecu. »Vesel sem, da

so delničarji podprli predlog
uprave o dokapitalizaciji.
Vstop tako uglednega inve-
stitorja, kot je mednarodna
finančna korporacija IFC, po-
meni veliko za finančno trd-
nost Gorenja, za še hitrejše
doseganje strateških ciljev,
razvoj novih izdelkov in sto-
ritev. Tudi za kakšen prev-
zem,« je po skupščini pove-
dal predsednik uprave Gore-
nja Franjo Bobinac.

Delničarji so sicer glede do-
kapitalizacije sprejeli nas-

protni predlog, ki ga je že
kmalu po sklicu podala Ka-
pitalska družba, podprla pa
sta ga tudi uprava in nadzor-
ni svet. Cena delnice je 13,32
evra, pod enakimi pogoji pa
bodo izvedli drugo dokapi-
talizacijo v juliju, ko bodo
delnice ponudili vsem delni-
čarjem, ki bodo tedaj vpisa-
ni v delniško knjigo. Število
delnic, ki jih bodo lahko vpi-
sali, bo odvisno od njihove-
ga deleža v osnovnem kapi-
talu, sodelovali pa bodo lah-

Podobnih prizorov in velikega zanimanja za novinarske konference, na katerih po navadi sodelujeta predsed-
nik Bobinac in »finančnica« Mirjana Dime Perko, smo v Gorenju že vajeni.

ko še v drugem delu dokapi-
falizacije. Če bo kaj delnic
še ostalo, jih bodo ponudili
»tretjim osebam«. Obe doka-
pitalizaciji naj bi Gorenju
omogočili še hitrejše izpol-
njevanje strateškega načrta,
vlaganje v razvoj novih izdel-
kov in storitev, morebitne
prevzeme in prestrukturira-
nje.

Na skupščini se je več te-
žav pojavilo pri imenovanju
novega nadzornega sveta. V
njem so Peter Kraljic, Maja
Makovec Brenčič, Keith Mi-
les, Uroš Slavinec in Mar-
cel van Assen. Prav na se-
stavo NS je Vseslovensko
združenje malih delničarjev,
nezadovoljno s sestavo sve-
ta, napovedalo izpodbojno
tožbo. Kot je pojasnil Bobi-
nac, uprava na imenovanje
nadzornikov nima vpliva.

Poslovanje s
plusom
Glede poslovanja je Bobi-

nac poudaril, da sicer niso
evforični, vendar pa Gorenje
že tretje četrtletje posluje po-
zitivno. V prvih treh mese-
cih letos so ustvarili 7,8 mi-
lijona evrov dobička, lani pa
so imeli 7 milijonov izgube.
Ob tem poudarjajo, da so raz-
mere na trgu še vedno zao-
strene, dostop do virov finan-
ciranja še otežen, zaradibrez-
poselnosti pa je manjše pov-
praševanje po izdelkih širo-
ke potrošnje.

Zato je dokapitalizacija
tembolj nujna, da bodo lah-
ko uvajali nove izdelke in sto-
ritve ter prestrukturirali proi-
zvodnjo na lokacijah v Slo-
veniji in v tujini. Tudi za kak
prevzem. Gorenje je tako že
v četrtek oddalo zavezujočo
ponudbo za prevzem enega
od pomembnih evropskih
proizvajalcev gospodinjskih
aparatov. Bobinac o podrob-
nostih ni želel govoriti, po
neuradnih informacijah naj
bi šlo za švedski Asko.
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